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DAGSORDEN: REFERAT: 
1. TEMA: 

Beskæftigelsesindsatsen v/ 
kursuschef Helle Bøtcher 

 

Helle Bøtcher fortalte at AMU uddannelserne har en tilbagegang i 
2012 på 300% i forhold til 2010. 
 
Helle oplyste om: 

- Jobpakken rettet mod den der er ved at mindste sine 
dagpenge. 

- 8 initiativer rettet mod unge. 
 
KHS har etableret et vejledningscenter, med det formål at 
vejlede om uddannelse på mellem 1 og 2 uger. Opstart i uge 43 
med Køge Kommune. 
 
 

2. Nyt fra formand/direktør 
 
 

Tim Christensen fortalte om sine avisartikler i Berlingske Tidende, 
som desværre ikke vil fortsætte debatten mellem TC og 
formanden for rektorkollegiet. TC’s svar vil dog blive bragt i 
Altinget. Artiklen har desuden medført møde mellem 
repræsentanter fra Enhedslisten og TC. 
 
 

3. Halvårsregnskab 1. halvår 
2012 
 
1 bilag 

 
 

Ledelsen gennemgik halvårsregnskabet som udviser et overskud 
på 904 t. kr. imod et budgetteret underskud på 334 t. kr. 
 
Resultatet for første halvår har medført, at skolen har opskrevet 
forventningerne til 2012 med 198 t. kr., fra 638 t. kr. til 836 t. kr. 
 
Regnskabet blev taget til efterretning. 
 
 

4. Skolens aktiviteter pr. 
30.8.2012 
 
1 bilag 

 
 

Ledelsen gennemgik det fremsendte bilag over skolens aktiviteter 
hvor det fremgår, at skolen i forhold til 2011 har fremgang både 
på merkantil og HHX. Den største fremgang ligger på HHX. 
 
I forhold til budgettet har merkantil en lille tilbagegang på 7 
elever, hvorimod HHX har en fremgang på 72 elever. 
 



Praktikcentret (SIMU) har en fremgang fra 34 årselever pr. 
1.1.2012 til forventeligt 110 pr. 31.12.2012. 
 
Distributørområdet AU og diplom forventes at have uændret 
aktivitet i forhold til 2011. 
 
AMU er for nuværende gået i stå og det forventes at skolens 
samlede elevtal kommer til at ligge på 5-10 årselever mod 32 i 
2011. 
 
Aktivitetsoversigten med ledelsens kommentarer blev taget til 
efterretning. 
 
 

5. 2 internationale projekter 
 

 

KHS er partnere i et 35 mill. kr. socialfondsprojekt under 
Erhvervsministeriet hvor overskriften er innovation og digital 
ledelse af mindre virksomheder. 
 
Endvidere er KHS ved at blive en del af et talentudviklingsprojekt 
under Erhvervsministeriet sammen med 11 andre skoler, hvis 
samlede budget ligger på 20 mill. kr. 
 
KHS forventer ikke det store overskud i ovennævnte projekter, 
men de afledte effekter i form af den kompetence organisationen 
er en strategisk gevinst for skolens pædagogiske afdelinger. 
 
 

6. Bestyrelses- og 
direktionsansvarsforsikring 
gennem Danske Erhvervsskoler 

 
1 bilag 
 

Ledelsen fremlagde tilbud fra TRYG Forsikring vedr. bestyrelses- 
og direktionsansvar til Danske Erhvervsskoler. 
 
Beslutningen blev alternativ 1 til 14.900 kr. og en sum på 10 mill. 
kr. 
 
 

7. Campus Køge 
 

 

TC fortalte om de mange planer der er for Campus området, 
samt udleverede bilag fra Køge Kommune om igangsætning af 
plan arbejdet for Campus ved Lyngvej. 
 
Kommunen har på det sidste økonomiudvalgsmøde efter sigende 
godkendt, at der bygges ungdomsboliger på Campus området. 
 
 

8. Nyt fra AMU 
 
 

Advokatfirmaet Bech Bruun har på vegne af 18 skoler (Danske 
Erhvervsskoler) undersøgt hvorledes ministeriet har 
sagsbehandlet skolernes AMU sager. Konklusionen på rapporten 
er, at skolerne er blevet behandlet vidt forskelligt og at 
sagsbehandlingen fra ministeriets side er yderst kritisabel. 
Rapporten er videresendt til Rigsrevisionen. Ministeriet har 
fremsendt et 4 siders svar på rapporten hvor de kritiserer Bech 
Bruun for bl.a. ikke at have foretaget en grundig undersøgelse, 
idet skolerne i rapporten er anonymiseret. 
 
 
 



9. Eventuelt 
 
 

TC oplyste, at skolen har regler for at alle kan købe en stand for 
1.000 kr. pr. gang, hvis man vil markedsføre forskellige ting til 
skolens elever. Indtægten går til elevunderstøttelsesfonden. 
 

 
 

 
 
 

 
 

Køge, den 26. september 2012 


	Tim Christensen

